
                         
 
 
Referat fra Utdanningsråd mellom Bergen kommune/Byrådsavdeling for helse 
og omsorg (BHO) og Byrådsavdeling for barnevern og sosiale tjenester (BBS) 
og Universitetet i Bergen/ Det medisinske fakultet og Det psykologiske fakultet 
 
Onsdag 25. oktober 2023 kl. 08.30-10.00  

Møterom Tarlebø – 2F15, 2. etasje i nybygget til Alrek helseklynge, Årstadveien 17  

Deltakere: 

BHO UIB-MED 
Ingelin Søraas, administrasjonssjef  

Gunn-Britt Grøvan, rådgiver  

Kristin Lawther, rådgiver   

Marit Øilo, visedekan for utdanning 

Hanne Rosendahl-Riise, leder programutvalg ernæring 

 

BBS UiB-PSYK 

Silje Myklebust, fagrådgiver  

Bente-Iren Monsen, rådgiver 

Yael Harlap, visedekan for utdanning 

Rune Aune Mentzoni, programutvalgsleder 

 

Studentrepresentanter: Synne Weltzien, UiB-PSYK, Vegard Slettvoll, UiB-MED  
Sekretariat: Anja Haukeland, rådgiver UiB-PSYK og Kristin Walter, seniorrådgiver studieseksjonen UiB-MED  

 

 Godkjenning av innkalling og saksliste. Innkalling og saksliste godkjent. Ingen saker meldt 

under Eventuelt. 

 

 Referat fra forrige møte 14. mars 2023 – mellom Bergen kommune BHO og Det 

medisinske fakultet. Ingen kommentarer til referatet. 
 

Sak TEMA 

8-23 Revidert og utvidet samarbeidsavtale (juni 2023) – nye avtalepartnere 
Gjennomgang av mandat for rådet v/ Kristin Walter. 

 

Samarbeidsavtalen er nå utvidet med to nye samarbeidspartnere; Det psykologiske fakultet UiB og 

Byrådsavdeling for barnevern og sosiale tjenester. Både revidert avtale og representasjon ligger på 

nettsiden til rådet: Utdanningsråd med Bergen kommune | Det medisinske fakultet | UiB 

 

9-23 Etablering av egne fagspesifikke utdanningsråd iht ny avtale: 

 

• Status for fagspesifikt utdanningsråd medisin (FURM); UiB-MED viste til et første møte i 

rådet som ble gjennomført i september (jfr. utsendt referat). Det er i tillegg oppnevnt tre 

tjenestespesifikke arbeidsgrupper som har fått mandat til å jobbe videre med planlegging av ny 

praksisperiode for legestudenter i kommunehelsetjenesten. Gruppene rapporterer til FURM.  

 

• Status for fagspesifikt utdanningsråd master i barnevern 

Rådet er foreløpig ikke etablert. UiB-PSYK vil følge opp saken.  

 

10-23 Informasjonsflyt om praksis mellom UiB og etatene; erfaringer og utfordringer 

 
Kommunen melder om utfordringer i dialogen om praksis ved noen etater, og ønsket om 

forutsigbarhet og tidlige avklaringer er gjensidig. Det ble foreslått at vi bør lage et årshjul – gjerne 

et fra hvert fakultet – slik at praksisbehovet tydeliggjøres. 

 

https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/referat_utdanningsrad_bergen_kommune_bho_og_uib-med_140323.pdf
https://www.uib.no/sites/w3.uib.no/files/attachments/samarbeidsavtale_utd_og_praksis_bho_bbs_uib-med_uib-psyk_2023-_signert_versjon_29062023.pdf
https://www.uib.no/med/154054/utdanningsr%C3%A5d-med-bergen-kommune
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UiB-MED viste til at faste frister om innmelding av behov ble innført som del av 

samarbeidsavtalen fra 2022, og håpet at det hadde bidratt til bedre oversikt også for etatene. 

Samtidig er det også fra fakultetet sin side brukt tid på purringer selv om behovene er innmeldt 

innen frist. 

Enighet om at kommunikasjon er en utfordring, og det må begge parter ta tak i. 
 

Fra BBS meldes det at veilederne ønsker enda tettere oppfølging av fakultetet, bl.a. ved at 

dialogen med praksislærere initieres enda tidligere.  
 

11-23 Arbeidslivsportalen og ev alternativer – bruk av verktøy for å kommunisere effektivt 

om praksisplasser 

 
UiB-MED v/ Marit Øilo orienterte om at videre utvikling av Arbeidslivsportalen nylig er stoppet i 

sektoren. Nylig pilotering av portalen ved fakultetet har heller ikke fungert som ønsket, så det er 

derfor ikke ønskelig fra UiB-MED sin side å satse på økt bruk av den.  

 

MOSO har kommet inn som et mulig nytt verktøy, under utprøving av bl.a. Universitetet i Tromsø 

(aktuell nettside: MOSO | UiT). De har også søkt Innovasjon Norge om tilskudd til utvikling.  

 

Kommunen etterlyser en samordnet bruk av verktøy som brukes i oppfølging av praksis. 

 

12-23 Status for utvidelse av praksis i kommunehelsetjenesten iht. RETHOS – 

ernæringsstudiet   v/ Hanne Rosendahl-Riise, leder programutvalg ernæring 

 

Kravene i RETHOS betyr for ernæring en utvidelse fra 2 til 4 uker praksis i primærhelsetjenesten, 

og fra 4 til 6 uker i spesialisthelsetjenesten. Det er foreløpig mangel på plasser for kommende 

praksisperiode i primærhelsetjenesten, men det er dialog med kommunen om å fylle opp.  

 

I pilot for prosjektet MEST- ERN utvikles konsept med medstudentveiledning, og her er det god 

fremdrift. En håper å få inn praksiskoordinatorene i undervisningen før praksis, slik at studentene 

får mer informasjon om hva de kan forvente. 

 

Det kan være aktuelt at studenter skifter arena underveis i praksisperioden, men hvorvidt det er 

kapasitet eller ressurser til det er usikkert. Både fordeler og ulemper ved en slik modell. 

 

Videre drøfting om studieprogrammene i barnevern og barnevernsarbeid på UiB-PSYK: 
Master i barnevern har ikke praksis per i dag, kun på bachelornivå. Det er nå totalt 25 studieplasser, så 

antallet kan øke. Ingen krav om praksis i nasjonale retningslinjer. Det er ønske fra studentene om praksis 

også på dette masterprogrammet. 

Master i barnevernsarbeid har ikke praksis i bachelor, men i tråd med nasjonale retningslinjer for master skal 

de der ha minimum 4 ukers praksis.  Neste år er det 7 studenter som skal ut i praksis.  Praksis er også et 

økonomisk spørsmål for fakultetet. I det fagspesifikke utdanningsrådet må det komme inn en student fra 

master i barnevernsarbeid, siden det er de som skal ha praksis. Kommunen oppfordrer til dialog med Etat for 

barnevernstjenester. 

 

13-23 Aktuelt samarbeid om prosjekt og søknader – status ved behov 

 
- Fleksibel videreutdanning i digitalisering av helsesektoren (DigiFlexHelse). Prosjektet har 

gått over fra pilot til vanlig drift. Et bra opplegg, som i år hadde 18 deltakere. 

- MEST-ERN (prosjekt ernæring) – medstudentveiledning skal prøves ut, jobber i tillegg 

med en digital løsning. Jfr. orienteringen under sak 12-23. 

- FRONESIS Det bes om en rapport fra prosjektet på neste møte. 
 
Det ble i tillegg orientert om de digitale emnene som tilbys ved UiB; se nettsiden Digital 

forståelse, kunnskap og kompetanse | Universitetet i Bergen (uib.no)  Kursene skal tilbys som 

https://sikt.no/tjenester/arbeidslivsportalen
https://uit.no/project/moso
https://www.uib.no/studier/MAPS-BARN
https://www.uib.no/studier/MAPS-BVA
https://alrekhelseklynge.no/nyheter/digiflexhelse-nytt-videreutdanningstilbud-for-arbeidstakere-i-helsesektoren/
https://alrekhelseklynge.no/nyheter/digiflexhelse-nytt-videreutdanningstilbud-for-arbeidstakere-i-helsesektoren/
https://alrekhelseklynge.no/prosjekter/fronesis/
https://www.uib.no/digi
https://www.uib.no/digi
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etter- og videreutdanning (EVU-kurs) fra 2024, og det vil være aktuelt å melde seg på for ansatte 

ved andre institusjoner enn UiB.  

 

14-23 Gjensidige orienteringer: 

 
- Utdanningsforum Alrek helseklynge; ble drøftet i Styringsgruppen for Alrek på møte 2. 

oktober, men ikke vedtatt. Kommer etter planen opp igjen som sak på møte 11. desember.  

 

- Endringer som følge av nytt byråd? Det er ennå usikkerhet om hva endringene vil være. 

Mulig at noen tjenester/områder flyttes mellom byrådsavdelingene BHO til BBS, og vi vil 

oppdateres ved ev endringer. 

 

 
 


